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S 
Locatie: Scouting De Zwervers te Veenendaal 
 
Aanwezig: Zie presentielijst 

 

  
  

1. Opening & vaststellen agenda 
De vergadering wordt om 20.00 uur geopend. John heet iedereen hartelijk welkom. 
 
Er zijn vanavond 7 van de 14 groepen vertegenwoordigd, er zijn voldoende groepen aanwezig om 
vanavond direct besluiten te kunnen nemen.  
 
De agenda wordt besproken, punt 7 vervalt. De agenda wordt vastgesteld. 
 
 
2.  Verslag en actielijst vorige Regioraad d.d. 14 mei 2018 
De maand december bij punt Haas-In, moet september zijn. Dit wordt nog aangepast in de notulen. 
Het verslag wordt, met dank aan Anouk, vastgesteld. 
 
Actiepuntenlijst n.a.v. Regioraad 14 mei 2018 

- VOG 
De aanwezige groepen ontvangen tijdens de vergadering een actueel overzicht met de ledenaantallen 
/ percentages zonder VOG van de eigen groep. Het aantal kaderleden zonder VOG wordt steeds 
minder. Daar waar sommige groepen de VOG’s op orde hebben, hebben andere groepen nog veel 
kader zonder geschikte VOG.  
Er wordt aan de groepen gevraagd hoe we met medewerkers om moeten gaan binnen de 
Regioactiviteiten als de VOG niet aangevraagd is of niet op orde is. Afgesproken is dat we binnen de 
Regio verantwoordelijkheid en solidariteit naar groepen moeten kunnen uitstraling. Binnen SN en NV 
willen we dat kinderen veilig naar een vertrouwde omgeving moeten kunnen gaan en hier kunnen 
spelen zonder enige risico’s. Hier moeten we allemaal mee aan de slag, daarom alsnog het verzoek 
aan alle groepen om de VOG’s op orde te maken en/of te houden.  
 

datum Actie wie gereed status 
16-11-2015 VOG’s aanvragen voor leden zonder VOG Alle groepen z.s.m. Lopend 

16-11-2015 SOL checken op geregistreerde leden van de 
regioraad. Per groep minimaal één lid hiervoor 
registeren 

Pieter Maritz 
Emmagroep 

z.s.m. Lopend 

14-11-2016 Aandragen kandidaten plaatsvervangend lid landelijke 
raad 

Alle groepen 31-03-2017 Open 

14-05-2018 Opstellen formulering waarbij het gedekt is om foto’s te 
maken voor groepen tijdens regionale en landelijke 
evenementen 

Frank 12-11-2018 Gereed 
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Voor regionale evenementen wordt de volgende formulering gebruikt waarmee deelnemers akkoord 
moeten gaan tijdens inschrijven: 
 
“Op dit formulier is het privacystatement van Scouting Regio Neder Veluwe van toepassing. Dit 
privacystatement is te raadplegen via de website van Scouting Regio Neder Veluwe. Door de verzending 
van dit formulier geef ik toestemming voor de verwerking van mijn gegevens. Ik ga ermee akkoord dat de 
foto’s en/of video opnames die van mij gemaakt worden tijdens het evenement waarvoor ik me heb 
ingeschreven via de website van Scouting Regio Neder Veluwe, de sociale mediakanalen en op andere 
wijze gepubliceerd kunnen worden. Indien ik gegevens van andere personen verzend, verklaar ik hierbij dat 
ik hiervoor toestemming heb van de betrokken perso(o)n(en) en dat deze perso(o)n(en) ook akkoord gaan 
met hetgeen hierboven over foto’s en video opnames is opgemerkt.” 
 
 
3.  Ingekomen stukken  
Post:    - Aanvraag pluskringgroep “Others” 
 
Mail:  - Er zijn geen stukken binnen gekomen via de mail. 

 
 

4.  Mededelingen 
- De Regio heeft net als andere groepen binnen de regio mee gedaan aan de Clubkas Campagne van 
de Rabobank Vallei en Rijn. Hier is een cheque van €744,27 voor uitgeschreven. Dit wordt op de 
rekening van de Regio bijgeschreven.  
 
- Anderhalf jaar geleden heeft Scouting Nederland een begin gemaakt aan de toekomstvisie van SN. 
SN heeft een Escapespel ontwikkeld waar je met je eigen groep de komende drie jaar mee aan de 
slag kunt. Dit spel is momenteel uitgekomen. Regio NV heeft dit spel. Als er groepen zijn die gebruik 
willen maken van dit spel, kunnen zij dit lenen van de Regio. Meer informatie over het spel vind je op 
de website: https://www.scouting.nl/themas-en-projecten/escapespel  
 
 
5.  Financiën 
Verslag kascommissie en vragen vanuit de regioraad 
Er komt een vraag over het vermogen van de regio. Afgesproken is dat we 1 jaar zonder inkomsten 
moeten kunnen draaien.  
Opmerking vanuit de kascommissie: Er staat nog een bestemmingsvermogen van €1000 bij 
jeugdactiviteiten open. Sinds dit jaar zijn de activiteitenteams weer aangevuld. De activiteiten komen 
nu weer op gang en gaan steeds beter, waardoor er meer, zoals begroot, uitgegeven wordt tijdens de 
regioactiviteiten. 
Het idee is om de reservering te behouden voor het jubileumjaar 2023 van de Regio, wanneer we 50 
jaar bestaan. Afgesproken wordt dat het overschot van €1000 naar het jubileumjaar 2023 gaat om 
tijdens het jubileum daar een activiteit voor te organiseren.  
Insignes zijn afgeschreven, daarom staat deze op 0. 
 
Goedkeuren jaarrekening 2017/2018 
De Regioraad gaat akkoord met de jaarrekening  
 
Decharge penningmeester 
Er wordt decharge verleent aan de penningmeester. Plien wordt hartelijk bedankt voor de financiële 
stukken.   
 
Benoemen nieuw lid kascommissie 
Eliza Plaat (1 jaar) en Gregor van Kessel (2 jaar) nemen deel in de kascommissie.  
 
 
6.  Jaarverslag 2017/2018 
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De ledenaantallen zijn na genoeg gelijk gebleven. Er zijn verder geen vragen omtrent het jaarverslag. 
Het jaarverslag 2017/2018 wordt goedgekeurd.  
 
 
7.   Personele zaken en veranderingen binnen teams en bestuur. 
Aftredend en niet herkiesbaar zijn 

- Maarten Odie, lid activiteitenteam roverscouts; 
- Robbert Gijsbertse, lid landelijke raad; 
- Mark van Maanen, lid activiteitenteam welpen; 
- Juliëtte Ampt, lid projectteam RSW; 
- Yorick Post, lid activiteitenteam explorers. 

 
(Her)benoemingen 
Door het AB zijn reeds (her)benoemd: 

- Hans Plaat, bestuurscoach besturenondersteuning; 
- Menno van Holland, lid activiteitenteam scouts; 
- Maureen Heitmeijer- van Elk, lid activiteitenteam scouts; 
- Joost Kalle, lid activiteitenteam roverscouts. 
- Eline Roelofs, trainer / praktijkcoach team TOET; 
- Folke Wielenga, gegevensbeheerder ondersteuningsteam; 
- Jeffrey van Dorland, verhuur tent ondersteuningsteam; 
- Robert Klomp, uitleen geluidsapparatuur. 

 
Wijzigingen vanuit de teams 

- WeB team heeft twee kijkers, deze zijn allebei in het beverteam geïnteresseerd.  
- Explorers zijn in gesprek met een nieuw teamlid. 
- Team TOET heeft een nieuwe aspirant trainer meelopen tijdens de trainingen. 

 
Vacatures.  
Het overzicht met de openstaande vacatures is met de agenda meegestuurd. Het WeB-team geeft 
aan een vacature te missen voor het WeB-team / welpen. Deze wordt toegevoegd aan de 
vacaturelijst. Zie de met het verslag meegezonden vacaturelijst.  
 
 
8.  Landelijke Raad 
Terugblik LR juni 2018 
Er zijn geen op- en of aanmerkingen. 
 
Behandeling punten agenda LR december 2018 
Zie de met het verslag meegezonden presentatie. 
 
Meningsvormend deel 
 
Besluitvormend deel 

● Voordrachten en stemming 
A.  Herbenoeming voorzitter landelijk bestuur: Jaap Boot 
B.  Herbenoeming Internationaal Commissaris/bestuurslid: Wouter Zilverberg 
C.  Herbenoeming algemeen bestuurslid: Laura Neijenhuis  
D.  Herbenoeming lid geschillencommissie: Jacob van Ee 

 
Het kan zijn dat er nog een aantal leden tot de geschillencommissie toegevoegd worden. Hier 
is geen bezwaar tegen. Het landelijke lid wordt gevraagd om voor te stemmen tijdens de 
voordracht en de stemming.  

 
● Afronding financiën 2017 

Het (financieel) jaarverslag Scouting Nederland 2017 goed te keuren en decharge te verlenen 
aan het landelijk bestuur voor het gevoerde beleid. 
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● Toekomstbestendig vrijwilligersbeleid 
De visie op toekomstbestendig vrijwilligersbeleid en de 5 speerpunten vast te stellen 
De RR stemt hier mee in.  
 

● Periodieke herziening huishoudelijk reglement 
In te stemmen met de periodieke herziening van het huishoudelijk reglement. 
De RR stemt hier mee in. 
 

● Avonturenhuis Scoutinglandgoed Zeewolde 

In te stemmen met goedkeuring voor de bouw van het Avonturenhuis zoals beschreven in het 
plan van aanpak. 

In te stemmen met het aanwenden van de gift van de Nationale Postcode Loterij voor de 
bouw van het Avonturenhuis. 
De RR stemt in met de ambitie t.o.v. de plannen en de uitstraling en presentatie. 
Betreft de ambitie voor de harde kant, financiën, planning, realisatie maakt de RR zich zorgen. 
Het advies voor de lid landelijke raad is dan ook om duidelijke antwoorden te krijgen over de 
zorgpunten, wanneer hier meer duidelijkheid is stemt de RR in. Wanneer er geen duidelijke 
antwoorden komen, stemt de RR niet in.   
 

● Activiteitenplan 2019  

Het landelijk bestuur vraagt de landelijke raad in te stemmen met het activiteitenplan 2019. 
De RR stemt in met het activiteitenplan 2019 
 

● Financiën en beheer 

De begroting 2019 incl. nota van toelichting goed te keuren. 
Frank zal kritische vragen stellen en de antwoorden hier op afwachten. De RR vertrouwt erop 
dat Frank hier een juiste beslissing maakt.  

 
Lid+plv lid landelijke raad 
Robbert heeft aangegeven te stoppen als lid Landelijke Raad. Op dit moment neemt Frank die taak op 
zich. Volgens het huishoudelijke regelement van SN moet er een verkiezing uitgeschreven worden 
voor de nieuwe leden. Het regiobestuur vraagt de groepen kandidaten door te sturen en zal daarna 
een verkiezing uit gaan schrijven. Tijdens een regio-overleg worden de nieuwe kandidaten gekozen of 
benoemd 
 
PAUZE 
 
 
10.  Rondje teams 

● Activiteitenteam bevers / welpen  
De najaarsactiviteit is in samenwerking met de Admiraliteit op 6 oktober geweest.  
Er worden foto’s getoond van de dag.  
Admiraliteit 16 vraagt of er interesse is voor meer samenwerking met de Regio betreft de 
activiteiten. De RR was hier positief over. Wel dient alles in goede harmonie te gaan.  
Het WeB team is bezig met de nieuwe activiteit die in het voorjaar zal plaatsvinden. 
  

● Activiteitenteam scouts  
Hebben een succesvol najaarsspel gehad op het Wekeromse zand. Dit was sinds lange 
tijd weer een zeer geslaagd najaarsspel voor de Scouts. Door het aanleveren van 
stukjes aan de regionale kranten ook mooie publiciteit! Nu zijn ze begonnen met de 
voorbereidingen van de RSW.  
 

● Activiteitenteam explorers  
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Er is niemand aanwezig van de Explorers om hier iets over toe te lichten 
 

● Activiteitenteam roverscouts  
Er is niemand aanwezig van de Explorers om hier iets over toe te lichten 
 

● Team TOET  
Er is niemand aanwezig van teamTOET om hier iets over toe te lichten. Wel heeft 
Remco een inputmail gestuurd voor dit punt: 
 
Mooi team. Joost gestopt. Jan Frank is vanaf dit jaar trainer. Erik Brouwer kijkt vanaf nu 
mee als aspirant-trainer.  

 
Inmiddels is alles weer opgestart. Dit jaar geven we in ieder geval de volgende 
trainingen: 
- moduleweekenden  
- teamleiderstraining 
- Explorertraining (deze wordt interregionaal aangeboden --> in samenwerking met een 
paar regio's) 

 
Voor de moduletraining hebben we nu 31 deelnemers. Een mooi aantal.  
Voor de teamleiders- en Explorertraining kunnen leidinggevenden zich nog aanmelden.  

 
Tijdens ons Scouting Academy Weekend van 2/3 februari bieden we weer een tal van 
workshops en trainingen voor leiding, bestuur en regiomedewerkers.  
Uitnodiging hiervoor volgt nog.  
 
Met de PB-ers zijn we bezig met het kijken naar hun eigen kwalificaties en stellen we 
met elkaar doelen. We willen dit jaar graag een aantal PB-ers kwalificeren.  
 

● HRM  
Er is niemand aanwezig van het team om hier iets over toe te lichten 
 

● Communicatieteam  
Er is niemand aanwezig van het team om hier iets over toe te lichten 
 

● Ondersteuningsteam 
Er is geen info voor dit punt van het ondersteuningsteam. 
 

● Projectteam | bestuursontwikkeling 
• In oktober vond het eerste Besturencafé Neder Veluwe plaats met onderwerp Sociale 
veiligheid in je groep - Bestuursverantwoordelijkheid ?! 
Een geslaagde avond met ongeveer 30 deelnemers. Kenmerkend was grote openheid 
over dit relevante, impactvolle onderwerp en het delen van tips en best practices 
• Volgende bestuurscafé is op 28 januari 2019. 
• In 2019 komt een workshop voor nieuwe groepsbestuurders betreffend STER-
besturen. 
• Ook regio ZON (NIJMEGEN e.o.) is gestart met bestuursontwikkeling, ze maken 
gebruik van de Neder Veluwe aanpak en ervaringen. Mooi als dat tussen regio's kan. 
• Op landelijk niveau gaan we in 2019 een Zelfevaluatie-instrument ontwikkelen voor 
groepsbesturen. Het is fijn als enkele groepbestuurders hier input voor willen leveren, om 
tot een handig én praktisch instrument te komen. Aanmelden kan via Jacqueline 
• Er zijn geen wijzigingen in de teamsamenstelling.   

 
 
11.  Scouting LdH 
adviesaanvraag Plusscoutkring 'Others', zie bijlage 
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Er is een aanvraag binnen gekomen waarin SN vraagt om een advies te geven over de aanvraag van 
de Plusscoutkring ‘Others’. Deze Plussoutkring zal zich gaan vestigen op terrein Belmont in Lunteren. 
Dit zal een onafhankelijke groep zijn. Deze groep draagt wel contributie af aan de Regio. Zij mogen 
ook mee doen aan activiteiten, maar hebben geen stemrecht binnen de RR.  
Het bestuur gaat nog in gesprek betreft de faciliteiten en de samenwerking binnen de Regio. De RR 
geeft een positief advies aan SN om Plusscoutkring ‘Others’ op te richten.  
 
12 . Evaluatie Haas-IN 
Maurits zou de evaluatie toelichten maar vanwege zijn nieuwste baby (Gefeliciteerd Maurits en 
Marleen!)heeft hij John via de app een toelichting gestuurd.  
 
Tops: 
- Gemiddeld cijfer een 8 
- 250 deelnemers. 100 meer dan 2016 
- organisatie was tevreden over het geheel opbouw/afbraak/materiaal 
- huren tent was top 
- silent disco sloeg goed aan 
- de Medische EHBO Stam heeft tijdens het weekend de EHBO verzorgd. 
- catering 
 
Tips: 
- zondagmiddag waren al veel mensen voor de laatste workshopronde naar huis. Ander tijdschema 
aanhouden? Eerder stoppen? 
- meer workshops in avond 
- TOES niet al te handig wat betreft ophalen materiaal 
- beheerder Lunters Buurtbos niet te spreken over het volume tijdens het weekend. Ook van mening 
dat de gemeente niet de persoon is die de vergunning mag afgeven. Kan evt consequenties hebben 
voor een 2020 editie. Geen livemuziek zou kunnen helpen (volume kan niet geregeld worden) meer 
silentdisco?  
- wethouder Vreugdenhil Gemeente Ede was erg te spreken. Positief beeld laten zien. Was ook van 
mening dat Lunterse Buurtbos meer moet samenwerken. 
 
Menno vraagt of de klacht betreffende geluidsoverlast in het Lunters Buurtbos gevolgen kent voor de 
RSW. Het advies is contact op te nemen met de beheerder.  
 
13.  Rondvraag 
 
Plien: Heeft nog haasjes, als mensen deze nodig hebben kunnen ze die bij Plien vragen. 
 
14.  Sluiting 
John dankt iedereen voor zijn / haar inbreng. De vergadering wordt om 22.25 uur gesloten.  
 
 
Actiepuntenlijst n.a.v. Regioraad november 2018: 
 
 

datum Actie wie gereed status 
16-11-2015 VOG’s aanvragen voor leden zonder VOG 

 
Alle groepen z.s.m. Doorlopend 

16-11-2015 SOL checken op geregistreerde leden van de 
regioraad. Per groep minimaal één lid hiervoor 
registeren 
 

Pieter Maritz z.s.m. Open 

14-11-2016 Aandragen kandidaten plaatsvervangend lid 
landelijke raad 

Alle groepen 31-03-2017 Open 

  


